
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1246
Mener ministeren, det kunne give mening at samle retssager om kompensationer, tilskud
og afslag på ansøgninger om støtte fra covid-19-hjælpepakker m.v. hos en enkelt dom-
stol, så der kan oparbejdes en særlig kompetence hos denne ene domstol, og således
at disse retssager kan behandles hurtigt, da det for nogle virksomheder kan betyde hele
eksistensgrundlaget, hvis virksomheden f.eks. får et uretmæssigt afslag på støtte fra en
hjælpepakke? Ministeren bedes angive fordele og ulemper ved dette forslag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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